
                                                                                       

Gespreksnotitie GEMEENTE VENLO 
 
TEAM PROJECT- EN 
PROCESMANAGEMENT 

 

Aanwezig 
 
 
 
 
 
Afgemeld: 

Dhr. J. Cremers en Mevr. A. Ermers namens de 
gemeente Venlo; 
Dhr. C. Lambregts en mevr. A. Weterings 
namens Woonwenz; 
± 33 omwonenden / belangstellenden. 
 
Dhr. P. v.d. Rijdt, stadsdeelmanager. 

 
 
 
 

steller  J. Cremers 

 

  
Datum 8 april 2019 
  
Onderwerp Informatieavond bouwplan Schoolstraat Velden. 
 
Na een presentatie door mevr. A. Ermers worden door de aanwezigen de volgende 
aandachtspunten en vraagpunten naar voren gebracht waarmee eventueel rekening dient te 
worden gehouden bij de ontwikkeling van bouwplannen voor het terrein aan de Schoolstraat: 
 

- Hoe geschiedt de toewijzing van de huurwoningen? Wie bepaalt de prioriteit? 
Waar kan men zich aanmelden voor deze woningen? 
Door de medewerkers van Woonwenz wordt aangegeven dat de toewijzing geschiedt 
via het systeem “Thuis in Limburg”. Indien men belangstelling heeft voor deze woningen 
kan men zich het beste zo snel mogelijk als woningzoekende inschrijven via de website 
van Thuis in Limburg. Als men ingeschreven staat, krijgt men, als men het zoekprofiel en 
tipbericht heeft ingesteld, een bericht per e-mail wanneer de woningen beschikbaar 
komen.  
Dhr. Lambregts licht verder nog toe dat het hier gaat om levensloopbestendige 
woningen, waar in principe een brede doelgroep voor in aanmerking kan komen.  Het 
zijn echter geen eengezinswoningen.  
Op dit moment zijn er door Woonwenz nog geen specifieke voorwaarden gesteld met 
betrekking tot de toewijzingscriteria voor deze woningen in Velden. 
Door een der aanwezigen wordt voorgesteld om voor deze woningen toch een bepaalde 
leeftijdsgrens als voorwaarde te stellen.  

 
- Waarom hebben de woningen een verdieping? In Velden is veel behoefte aan 

seniorenwoningen en die doelgroep heeft aan de ruimte op de begane grond 
voldoende. De bouw van woningen zonder verdieping is ook goedkoper. 
Van de zijde van Woonwenz en de gemeente wordt aangegeven dat het hier om  
levensloopbestendige woningen gaat die voor een lange termijn gerealiseerd worden en 
niet alleen door senioren bewoond kunnen worden. Bij dit soort woningen is het over het 
algemeen gebruikelijk dat er ook ruimtes zijn op een bovenverdieping. Dit biedt de 
bewoners diverse extra mogelijkheden en ook meer woongenot.     

 
- Aandacht voor het parkeren in de Schoolstraat. 

In overleg met de stadsdeelmanager is in het verleden afgesproken dat er extra 
parkeerruimte zou komen als het terrein herontwikkeld gaat worden. Vooralsnog 



is er een tijdelijk oplossing gevonden in de straat, doch in de toekomst dient voor 
het parkeerprobleem een permanente oplossing te worden gezocht. 
Door de medewerkers van de gemeente wordt medegedeeld dat dit aspect zal worden 
besproken met de stadsdeelmanager en bij de verdere uitwerking van de plannen ook 
aandacht zal krijgen. 

 
- De huidige bomen in de Schoolstraat. 

De aanwezige bomen leveren vele overlast op. Auto’s die hieronder geparkeerd 
staan, worden ernstig verontreinigd door kleverige stoffen en bladeren van de 
bomen. 
De aanwezige omwonenden geven dan ook de voorkeur aan het verwijderen van 
de huidige bomen.     

 
- Eventuele wateroverlast. 

Door een omwonende wordt gewezen op het hoogteverschil van dit terrein ten 
opzichte van de omliggende percelen. Het oorspronkelijke perceel bij de 
“Kiesstolp” lag iets lager, doch na sloop van dit gebouw is het perceel 
opgehoogd. Er dient bij de uitwerking van de plannen dan ook goed gekeken te 
worden dat de terreininrichting zodanig wordt uitgevoerd, dat er bij zware 
regenval geen wateroverlast ontstaat bij de omliggende percelen. 

 
- Trottoirs. 

Door een omwonende wordt opgemerkt dat de aanwezige trottoirs in straat scheef 
lopen. Dit speelt volgens betrokkene overigens in de gehele kern van Velden. 
Bij de uitwerking van de plannen graag aandacht voor rechte trottoirs. 

 
 
Het vervolgproces 
De plannen zullen thans door Woonwenz en de gemeente verder worden uitgewerkt.  
Getracht zal worden om de uitgewerkte plannen nog vóór de zomervakantie met de 
bewonerscommissie te bespreken. 
Een bredere communicatie / informatie over de plannen zal onder meer geschieden via de 
openbare bijeenkomsten van de Dorpsraad.    
 
Bewonerscommissie 
Aan het einde van de informatieavond hebben de volgende personen zich aangemeld om zitting 
te nemen in een bewonerscommissie die bij de verdere uitwerking van de plannen betrokken 
zal worden: 
 
Daisy Ripmeester-Lommen 
Schoolstraat 24 
5941 GC Velden 
06-47988310 
daisy-lommen@hotmail.com 
 
Pascale Faessen-Hoogstraten 
Schoolstraat 18 
5941 GC Velden 
06-14550883 
pascalefaessen@icloud.com 
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Sebastian Bohme 
Schoolstraat 18A 
5941 GC Velden 
06-10016903 
Sembo78@gmail.com  
 
Twan Schoofs. 
Voort 2, 
5943 NC Lomm 
06-23456921 
twanschoofs@live.nl  
 
Hay Wennekers, 
Schoolstraat 31 
5941 GB Velden 
077-4722930 
06-57577993 
Hay.wennekers@gmail.com 
 
Richard Fieten, 
r.fieten@synthese.nl 
 
Dorpsraad Velden 
06-23909430 
info@dorpsraadvelden.nl  
 
 
Naderhand toegevoegd: 
 

Floris Gering 
Schoolstraat 27 
5941GB Velden 
06-15868091 
gering.floris@gmail.com  
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